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Skolebestyrelsesreferat 

Tirsdag den 10. september 2019 
på afdeling STU, Elmegade 42, 4400 Kalundborg 

Afbud fra: Jakob Søborg, Eva, Marie og helle 
Tilstede var: Stella, Mogens, Morten, Berit, Lone, Thomas og Morten V 

 
2019-031 

 

Valg af ordstyrer 

 

2019-032 

 

Meddelelser fra,  

Formanden, Forældremødet fungerede godt og godt at få sagt ansigter på. Måske brug 

for lidt mere tid til at tale med hinanden.  

Skoleledelsen, om status, test, fravær, m.m. Der kommer sandsynligvis besparelser 
på elevtransportområdet i omegnen af 600.000 på Inklusionscentre og Kathøj Svallerup 
skole. Vi er stadig med i sparekataloget, hvor Sigrid Undset og os skal spare 400.000 på 

administrationen. 
Socialfag starter i næste uge, hvor det bruges 10 gange om formiddagen og 10 om 
eftermiddagen. Pedellerne er overført økonomisk til fælles enhed. Der er ansat løse 
vikarer til enkelte elever i en periode og til en midlertidig opgave på Krisecentret. 
Sygefraværet er faldet, så årsgennemsnittet er på 4,5 % for personalet. 
Hvordan arbejder vi med sikkerhed på skolen, så alle føler sig sikre. En vigtig pointe er, at 

ingen skal lide overlast.  
 

Kathøj, 55 elever. Generelt er den en god stemning.  Vi arbejder med at flere bliver 

selvtransporterende, Starter snart klub op. Foto starter på fredag. Skills på Rynkevang, 

hvor man dyster mod andre klasser, SUK festival på Selandia på torsdag. En del tager på 

Introture.  

Svallerup, Her til august er vi startet op med 55 elever. Vi er kommet godt i gang på 
Svallerup skole. Personalet er kommet ind med god energi efter sommerferien. 

Vi kan mærke, at der ikke helt så mange elever som sidste år, hvor vi var 63 elever 
slutningen af året. Samtidigt så kan vi også observere at vi også modtager en anden 
målgruppe af elever, som udfordrer vores rammer. Derfor har vi et indsatsområde i at 
uddanne/opfriske personalets viden om fx miljøterapi, så strukturen/rammer kan justeres 
ind. 
  

Vores nyopstartede SFO-ordning er kommet godt i gang. Og der er ca. samme antal 
elever som sidste år, altså ca. 15 elever. Fortsat har vi et opmærksomhed på at 
personalets arbejdstider ændre sig, og det har stor betydning for 
arbejdsmiljøet/tilfredsheden. Ofte er det lykkes med at indgå i dialoger med 

pædagogerne, hvor vi samtaler om de nye mødetider. 
  
Vi har høstfest den 3. oktober med begrænsede antal deltagere og samtidig med eleven i 
fokus. Bestyrelsen står i en bod, dvs. Jakob? og Morten. Mogens er back up. Vi har 
Fodboldcup den 27. september. Den 11. september er der Kulturpakke på skolen med 
sang og musik. 
 

STU: Vi er kommet godt fra start med 16 elever. I år er der flere der ønsker at gå op til 
folkeskolens prøver. Vi har en praktikopgave på Wrappy, hvor vi arbejder med en konkret 
produktion. Vi har seks faglige forløb med Københavns Universitet. Vi hjælper ved 
forskellige arrangementer. 

 
Kommende Bestyrelsesmøder: Den 29. oktober 19, den 3. december 19, den 28. januar 
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20, den 24. marts 20, den 26. maj 20. 

2019-033 Budgetopfølgning 1.9.2019 Regnskabet er i balance. Vi mangler at få det tilpasset det 

faldende elevtal, pedellerne og midlerne til vores SFO. Punktet er taget til efterretning. 

2019-034 Orientering fra elevråd, Møde for 4. – 10. kl elevråd. om Børne & Ungepolitik torsdag 

den 24.10, og de glæder sig meget. Eleverne deltager aktivt i transportproblematikken. 

Husrådet har øje for mange detaljer og vil gerne have styr på tingene. 

2019-035 Høring om ferieplaner, 2020 – 22, Vi drøftede bla. situationen om åbnedage for 
SFOén. Der er forskellige og divergerende meninger om sagen i MEDudvalget, så man har 

besluttet at tage planerne til efterretning. 

2019-036 Høring om ny styrelsesvedtægt, (se bilag) Vi er blevet beskrevet som en sammenlagt 

skole med behandlingsdel og 10. kl. og med STU, der har valg hvert 2. år. Skolen er 

rammestyret, hvilket vil sige, at skolen selv bestemmer, hvordan de tildelte ressourcer 

anvendes. Det er skolebestyrelsen der beslutter, hvornår lektionerne afholdes. SFO-delen 

har vi en kommentar til, da svære elever fra diverse tilbud kan gå i en anden SFO uden 

kendskab, relation eller særlig støtte. Høringssvaret tages til efterretning. 

2019-037 Høring om budgetmateriale, Materiale udsendes den 27. september. Vi skal være 

opmærksomme på skolens budget og eventuelt kommende bevilling til sammenlægningen 

og eventuelle spareforslag. Deadline den 3. oktober. Høringssvar rundsendes på 

Skoleintra til kommentering. 

2019-038 Orientering om morgenmadspatruljen, fra spild til trivsel,  Den 1.11. starter 

projektet op på Kathøj og varer i 2 år.  

2019-039 Planlægning af besøg af ny Børne & Ungedirektør, Michael Gravesen, Vi inviterer 

direktøren den 28. januar. 

2019-040  Eventuelt 
Skal vi deltage i Skole & Samfunds årsmøde, den 15. – 16. november. Det vendes med 

formanden inden beslutning tages. 

   
 Referat oplæst og godkendt 

 


